
Dagsorden til Afdelingsbestyrelsesmøde mandag den 16 maj. 
klokken 19.00 i beboerlokalet Hvidovregade. 
 

Tilstede : Anders KAB – Brian KAB – Niels-Peter – Tonny – Peter – Kim – Ivan – Drago – Mitchel. 

 

1. Valg af dirigent. Anders blev valgt  
 

2. Valg af referent. Mitchel blev valgt. 
 

3. Godkendelse af referat fra sidste møde. Godkendt.  
 

4. Hvem gør hvad, samt hvordan forholder vi os som bestyrelse ang. de 2 orienterings aftener? 

Vi får lov til at lade stole stå til begge dage, så vi mødes 18.30 tirsdag og sætter borde stole 
klar. Der serveres vand, hentes i beboerlokalet inden. Der laves et spørgsmål/svar referat 
sådan at alle beboere uanset møde kan læse spørgsmål og svar fra begge møder. Vi sætter 
os ned efter mødes onsdag for at snakke dato for afstemning.  

 

5. Fra og til ejendomskontoret, orientering ved Brian Ludvigsen. Gennemgang af budget for 
renoveringer. 59,65% af budgettet et pt brugt. Asfalt og huller lappes Juni. Nye tavler til 
vaskerier sendes til prøvetryk. Blok 1 gået igennem for flækkede og løse tagsten. Rotter i 
blok 3, i sammenarbejde med Hvidovre kommune er der fanget 7 rotter, der burde ikke være 
flere. Blomsterkummerne er nærmest fjernet.  
 

6. Økonomi. Gennemgang af diverse konti ved kasserer Niels-Peter. Udskudt til næste møde. 
 

7. Byggeudvalget, hvem er med? Formand? Niels-peter, Kim, Tonny & Peter er i byggeudvalget. 
Niels-Peter fortsætter som formand. 
 

8. Hvilke andre udvalg har vi? It udvalget skal have et møde med Yousee. Drago er formand for 
it udvalget.  
 

9. Hvem kan leje lokalet? Kun Hvidovreparken eller kan Baunevangen også? Det har altid 
heddet sig at vi kan låne hinandens lokaler. Anders prøver at finde ud af hvordan det hele 
hænger sammen. 
 

10. En beboer ønsker udlejningen forbudt mellem jul og nytår da det er ”abefester” der holdes. 
Der tages stilling til dette på et senere tidspunkt. 
 

11. Eventuelt. Der skal kigges på rengøringen da den ikke lever helt op til forventningerne i nogle 
opgange. Vi snakker om at fremsætte et forslag ang. p-vagter på vores p-pladser. 
 

12. Næste møde. Aftaler vi efter onsdag 
 

 


